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Verlaging SDE+ subsidie 

De overheid heeft de subsidie bedragen voor biogas, geothermie, wind-  en zonne-energie verlaagd. 

Vanuit de markt is daar forse kritiek op gekomen. Het halen van de klimaatdoelstellingen komt 

daarmee onder druk te staan, zo geeft de markt aan. Ondanks dit gegeven verwachten de 

netbeheerders dat er dit jaar een enorme groei zal zijn van zonne-energie. Voor het eerste half jaar 

van 2017 lag de groei al op 25% meer dan in 2016.  

In oktober staat de volgende subsidieronde voor de deur en het is raadzaam indien je plannen hebt 

om bijvoorbeeld (grootschalig) zonnepanelen aan te schaffen, deze ronde daarvoor te gebruiken. Het 

lijkt erop dat de subsidiebedragen alleen  maar verder zullen dalen.  

Mocht je belangstelling hebben. Meer informatie is te vinden via deze link.    

Of neem contact op met Jesse Schrama via energie@intrakoop.nl  

PS Binnenkort komen we met berichtgeving over onze aanbesteding zonnepanelen en het aanvragen 

van subsidie hiervoor. 

 

Van energiebedrijf naar dienstenbedrijf 

Energiebedrijven zullen de slag moeten gaan maken naar een gemengd leverings- en dienstenbedrijf. 

Afnemers met eigen opwek met opslag, lokale energie coöperaties etc. zullen de rol van het 

energiebedrijf terug dringen. Levering zal door de transitie verminderen. Als energieleveranciers niet 

de slag naar het dienstenmodel maken dan zal op termijn het traditionele verdienmodel in gevaar 

komen. TOON van Eneco is  een voorbeeld van zo’n nieuwe dienst. Wij zullen waar nodig participeren 

in deze innovaties. We houden u op de hoogte en zullen de nieuwe diensten daar waar van belang 

ook opnemen in onze overeenkomsten.    

 

Noorse waterkracht verliest het van Europese wind 

Mede dankzij de verduurzaming die Intrakoop tot stand heeft gebracht (ons totale volume is 

duurzaam) zal Europese wind een nog groter aandeel krijgen in duurzame elektriciteit dan 

waterkrachtenergie. Noorse waterkracht (hoewel volgens de letter van de wet duurzaam)wordt  in de 

“volksmond” aangeduid als ‘sjoemelstroom’ en zal daardoor duidelijk aan volume inleveren. Het 

laatste was ook één van de redenen voor Intrakoop om alleen te verduurzamen met Europese wind 

(indien gewenst om te zetten in puur Hollandse wind).  

 

Energiebelasting steeg het hardst… 

Van alle milieubelastingen steeg de energiebelasting het hardst (+10%). Vorig jaar werd de 

energiebelasting op aardgas flink hoger en die van elektra iets lager. Vooral de kleinverbruikers 

merken dit. Het is niet uit te sluiten dat de overheid in de toekomst gas zwaarder zal gaan belasten om 

uiteindelijk te stimuleren dat we ‘van het gas af gaan’ (zoals in 2050 de bedoeling is). Hoe het voor 

2018 uit zal pakken weten we nu nog niet en ligt in de handen van het nieuwe kabinet.  

 

  

https://www.rvo.nl/subsidies-regelingen/stimulering-duurzame-energieproductie-sde?ns_source=google&ns_mchannel=cpc&ns_campaign=%7bcampaign%7d&ns_linkname=%7badgroup%7d&gclid=EAIaIQobChMIksahy5qO1gIVFeEbCh2yxQM8EAAYAyAAEgKM8_D_BwE
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Urgenda vereist aanvullende maatregelen 

Om te voldoen aan het Urgendavonnis ( de overheid moet de uitstoot van broeikasgassen in 2020 met 

25% hebben teruggedrongen ten opzichte van 1990) zijn er waarschijnlijk aanvullende maatregelen 

nodig. Onderzoeken laten dat zien.  

Het is daarom niet uit te sluiten dat energiebesparing  en verduurzaming nog meer focus zal krijgen in 

Den Haag en daarmee voor alle verbruikers van energie. Wij zijn er op voorbereid en je kunt met al je 

vragen hierover bij ons terecht. 

 

Heb je vragen of opmerkingen over deze “Energieflits”? Bel of mail gerust naar het team Energie: 

0418-657070/ energie@intrakoop.nl 
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